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PRZEWODNICZĄC*
RADY MIEJ^KIEJ

diSra Koprowski

Uprzejmie informuję, że na sesji Rady Miejskiej w dniu 1 grudnia 2016 r.
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych" radny Józef Gancarz
w nawiązaniu do odpowiedzi Prezydenta na pismo w sprawie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ulicy Nowodąbrowskiej:
przypomnę, chodziło o 7 — 8 działek, gdzie mieszkańcy zpstalipokrzywdzeni, ponieważ te działki
me zpstały przekształcone planem z30 grudnia ubiegłego roku — nie mogą budować swoich domów,
tam są tereny zielone. Było obiecane co najmniej kilka razy na tej sali przez P<""> Pr^zy^enta,
pr(ez. osoby, które reprezentują wydział urbanistyki, żf wrócimy do tematu. Natomiast w odpowiedzi
mam napisane, ż* jest to możliwe dopiero w drugiej połowie roku 2017, ponieważ trzeba
przeprowadzić analizy. ]a mówiłem o tym dokładnie 13 miesięcy temu. I chyba był czas na to, aby
te analizy przeprowadzić. Jestem osobą kompromisową, ale stanowisko moje jest bardzo ostre i
jednoznaczne: jeśli ta uchwała nie wejdzie pod obrady najbliższych sesji w lutym albo w marcu, ja
oczywiście nie bede mógł głosować absolutorium na tak z wykonania Budżetu z? ">k 2016.
Stanowisko stawiam jasno — było to obiecam kilka razy, nie możemy być tak niewiarygodni.

Do radnego zwrócili się trenerzy Iskry Krzyż z prośbą o interwencję w sprawie
udostępnienia pomieszczeń Szkoły Podstawowej Nr 14 oraz Gimnazjum Nr 6 do
prowadzenia zajęć w okresie zimowym. Radny poprosił o wyjaśnienie, na czym
polegają kłopoty proceduralne, które uniemożliwiają korzystanie przez klub ze szkolnych
sal gimnastycznych, zwłaszcza że w innych szkołach takie rozwiązanie ma miejsce.

W kontekście propagowanej przez radnego Zbigniewa Kajpusa akcji „Miliony
na stadiony", radny Józef Gancarz zapytał Prezydenta: czy w najbliższy" czasie Budżet

•Miasta Tarnowa będzie zmieniony na 32 miliony złotych? Boja w tym Budżecie takich pieniędzy
'dz. Te pienią/lzę zm"'ejs:ob deficyt budżetowy na rok 2017 — nie ma takich pieniędzy

dzisiaj. Wiec mam pytanie do Pana Skarbnika, do Pana Prezydenta, czy faktycznie mamy jakie!
onowywać? Albo inwestycje w Budżecie nit będą

ne —ja Pana Prezydenta prosz^  odpowiedź w tym
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Pan Józef Gancarz

Radny Rady Miejskiej w Tarnowie

W odpowiedzi na Pana wnioski zawarte w piśmie nr KRM.0003.319.2017 z dnia 1 lutego

2017 r. informuję:

W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów w rejonie ulicy

Nowodąbrowskiej informuję, że zgodnie z udzieloną informacją w grudniu 2016 r. na posiedzeniu

Komisji Rozwoju Miasta i spraw Komunalnych Rady Miejskiej w Tarnowie, przystąpienie do

sporządzania zmiany studium musi być poprzedzone dokonaniem ocen i analiz w zakresie aktualno^ci

studium i zasadności zmiany ustaleń. Mając również na uwadze potrzebę szybkiego spraw,

sygnalizowanych podczas uchwalania mpzp „Krzyż - Wschód I" i „Krzyż - Północ", w budżecie Gminy

Miasta Tarnowa na 2017 rok zabezpieczono środki finansowe na ten cel (tj. na wykonanie

stosownych analiz) oraz na zmianę studium. Wyłonienie wykonawcy ocen i analiz przewidziane jest

w trybie przetargowym w miesiącu marcu br. Należy podkreślić, że ostatniej zmiany studium

dokonano uchwałą Nr LVII/705/2014 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 25 września 2014 r. Do

miesiąca sierpnia 2016 r. nie odnotowano innych wniosków o jego zmianę. Wskazany przez Pana

obszar zlokalizowany jest przy drodze krajowej w sąsiedztwie zjazdu z autostrady A-4. Uzyskanie

wymaganych przepisami prawa pozytywnych uzgodnień do zmiany studium GDDKiA S.A., biorąc pod

uwagę dotychczasowe stanowisko tej instytucji w przedmiotowej sprawie, może być niewykonalne.

W sprawie udostępnienia pomieszczeń Szkoły Podstawowej Nr 14 im. Stefana Jaracza

i Gimnazjum Nr 6 im. Jana Pawła II w Tarnowie do prowadzenia zajęć w okresie zimowym dla klubu

sportowego Iskra Krzyż informuję, że w budynkach w/w szkół przeprowadzono termomodernizację,

w ramach projektów finansowanych ze środków zewnętrznych. Przy przeprowadzaniu

termomodernizacji, wydzielono na potrzeby komercyjne powierzchnię w wysokości 1,35%

powierzchni poszczególnych budynków, która została już maksymalnie wykorzystana. Biorąc pod

uwagę udostępnianie nieodpłatnie sal gimnastycznych informuję, że:

1)należy rozwiązać wszelkie umowy użyczenia pomieszczeń,
2)udostępniać bezpłatnie salę gimnastyczną jak również inne pomieszczenia szkolne, można

Uczniowskim Klubom Sportowym oraz Fundacjom i Stowarzyszeniom, których celem

statutowym jest działalność wychowawcza lub rozszerzanie i wzbogacanie form działalności
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Otrzymują;
1.Adresat
2.a/a
Sprawę prowadzi:
Krystian Krawczyk
Zast^pca Dyrektora Wydziału Organizacyjnego
w Urzędzie Miasta Tarnowa>:
Tel. 14 68-82-486
e-mall: k.krawczyk^umt.tarnow.pl

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej społeczności szkolnej - art. 56 ust. 1 ustawy

z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty,

3)zajęcia przeprowadzane przez wymienione jednostki muszą być bezpłatne dla uczniów,

4)działalność przeprowadzana przez w/w jednostki odpowiadać będzie zadaniom Gminy Miasta

Tarnowa wynikającym z art. 7 ust. 1 pkt 8 i 10 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym.

W sprawie dotyczącej zmiany budżetu Gminy Miasta Tarnowa na 2017 r. w zakresie

dochodów informuję, że dochody z tytułu odszkodowania w związku z zawartą ugodą sądową

w kwocie 31.727.000,00 zł zostały wprowadzone do budżetu uchwałą Nr XXXIII/328/2017 Rady

Miejskiej w Tarnowie z dnia 12 stycznia 2017 r. - Autopoprawki Prezydenta Miasta Tarnowa do

projektu budżetu Miasta Tarnowa na rok 2017 -Tabela Nr 1.
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